
成都大熊猫繁育研究基地（logo）征集大赛
报名表
Application Form for the Competition of Logo Design for Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding
	参赛者
Participant
	  （请填名称，若为企业/机构，需加盖公章）
(Please fill in the name here and in cases of an enterprise/institution, an affixed official seal is required)

	联系方式
Contact No.
	电话：
Tel.:
微信号：
WeChat ID:
邮箱：
Email:

	作品提交数量
Qty. of entries
	

	提交附件
Appendix submission
	1.个人/团队/企业/机构简介
Individual/Team/Enterprise/Institution Profile
2.个人/团队/企业/机构作品集（如有请提供，大小不超过50M）
Individual/Team/Enterprise/Institution’s Collection of Works (it shall be provided, if any, and shall not exceed 50MB)

	报名须知
Notes for participants


	1.请发送【报名表+个人/团队简介+作品资料】至 邮箱：pandabase1987@163.com；
Please send [Application Form + Individual/Team Profile + Entry Materials] to pandabase1987@163.com;

2.我们将在48小时内对您的报名资料进行审核，并返还审核结果；
We will review your registration materials and return the results after review within 48 hours;
3.如有问题请添加微信：17761272263（大赛小助理）。
Please feel free to contact our competition assistant through WeChat (ID: 17761272263).


作者声明：
Author’s statement:

提交作品即表示接受大赛规则。本人确认《大赛公告》中主办方关于知识产权归属的规定，保证参赛作品是本人的原创作品，如引起知识产权及其他相关权益的纠纷，由本人全权负责。特此声明！
The competition rules are accepted by entry submission. I acknowledge the stipulations in the Announcement provided by the host on ownership of the intellectual property rights and ensure the originality of my entry, and in the event of any disputes on intellectual property rights and other relevant rights and interests incurred thereof, I am willing to bear all responsibilities hereby.

                                                                                                                          作者姓名：                        (手写签名)
   Author’s name:                         (Handwritten Signature)
填表日期：    年  月   日
Date: 
